
Протокол № 4
Днес 27.12.2007 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 

Общински съвет – Монтана.
В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседанието отсъстваха:

Г-н Тодор Борисов Тодоров
Г-жа Ангелина Стоичкова

В заседанието взе участие и:
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана  
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ИРИП” при Община Монтана      
г-н Тодор Петров – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана
г-жа Милена Маркова –Дирекция “ФСД” при Община Монтана

Заседанието  беше  открито  и  ръководено  от  г-н  Светлин  Николов  –  Председател  на  ОбС  – 
Монтана и г-н Диман Костадинов – заместник председател на ОбС – Монтана.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  У-ми  г-н  Кмете,  дами  и  г-да  общински  съветници,  откривам 
четвъртата сесия на ОбС - Монтана, имаме необходимото мнозинство от 33 съветници, присъстват 28. 
Предварително ви е раздаден дневния ред. Преминаваме към гласуване за утвърждаване на Дневния ред. 
Моля, онези от вас, които са съгласни с това предложения Дневен ред да гласуват “за”

28 / 0 / 0
Приема се

ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-189/17.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

одобряване избора на банка за предоставяне на кредитна линия за 2008г. в размер на 300 000 лв.
2. 08-01-190/18.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

процедура за  приватизация на УПИ ІІ, кв.43, пл.№ 193 по плана на с. Винище, Община Монтана.
3. 08-01-191/18.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

процедура за  приватизация на общински нежилищен имот.
4. 08-01-193/18.12.07г.Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда на отменената ал.4 на чл.120 от 
ППЗТСУ, върху земя - общинска собственост.

5. 08-01-194/20.12.07 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
частична  корекция-вътрешна  компенсирана  промяна  на  поименните  списъци  за  капиталови  разходи 
финансирани от Собствени бюджети средства, Преходен остатък и от Специален фонд за инвестиции – 
“Приватизация” през 2007 г.

6. 08-01-192/18.12.07г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
молба от Иван Борисов Първанов за опрощаване на данъчни задължения – данък сгради и такса битови 
отпадъци.

7. Питания.

ТОЧКА  ПЪРВА: 08-01-189/17.12.07г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община Монтана,  относно одобряване избора на банка за предоставяне на кредитна линия за 
2008г. в размер на 300 000 лв.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Преминаваме  към обсъждане  на  точка  първа  от  Дневния  ред. 
Вносителите имате ли нещо да допълнят по докладната записка? Няма. Водещата комисия по Бюджет и 
финанси, г-н Йотински заповядайте.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници и 
гости, ПК по Бюджет и финанси разгледа предоставената докладна от общината във връзка с одобряване 
на банка за кредитна линия. Тъй като, темата пари в нашето общество особено напоследък стана много 
чувствителна, а тук виждате става дума за банка и тази чувствителност нашето население се породи от 
факта, че народното събрание много бързо си увеличи заплатите, много бързо си увеличиха разликите от 
старата  година  Управляващото  мнозинство  се  чуди,  как  да  усвой  няколко  милиарда  излишък,  а 
същевременно планово залага нов излишък. В тази връзка нашия народ най-беден от страните в ЕС не 
може да не остане без реакции, като израз на нашето общество редица колеги общински съветници също 
вземат отношение и аз ще споделя на комисията по Бюджет и финанси.  В комисията се  проведоха 
дебати по избора на банката и искам да ви споделя, че много приятно впечатление, на мен ми прави 
високата професионалност и квалификация на Камелия, на Иво, на Росен, на другия Иво, на Крум и т.н. 
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Това попълнение на ОбС е обнадеждаващо и то г-н Кмете да знаете, че ще се проявява голям интерес за 
начина и целесъобразността на използването на средствата, които ги събираме от нашите данъкоплатци. 
В тази висока степен на квалификация от страна на посочените и други колеги изисква, материалите 
които се предлагат за обсъждане да съдържат и един задълбочен анализ, който да може да служи като 
дебат  за  разисквания по съответната тема.  Защото за  предишната  сесия такива  не  бяха  достатъчни. 
Може  би  в  тази  връзка  ще  трябва  да  помислите  Вие  г-н  Кмете  за  начина  по  който  се  поднасят 
докладните от Ваша страна и ако е необходимо да попълните набора от експерти на по-високо ниво. 
Добре че съществува  Румен Ангелов,  който се явява и винаги е в състояние да отговори на всички 
въпроси. У-ми колеги, комисията по Бюджет и финанси след станалите дебати предлага ОбС да вземе 
решение с което да одобри избора на ТБ “Алианц България” за получаване на кредитна линия за 2008 г. 
Благодаря ви.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  на  Йотински  за  коментара  и  работата  на  неговата 
комисия. Валтер Аспарухов.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ:  У-ми г-н Председател,  у-ми г-н Кмет,  у-ми колеги,  аз  такова 
дълго словоизлияние няма да правя. В комисията по Евроинтеграция, фондове и проекти докладната 
беше разгледана много драстично. Първоначално стигна да не я подкрепим, на второто заседание на 
комисията я подкрепихме. Наистина дебатите бяха много сериозно, но искам да кажа с две думи нещо. 
Работата на назначената комисия е добра, защото комисията, като е избирала банката за кредита се е 
съобразила с критериите, които са гласувани от предишния ОбС. Така че, всички други дебати които 
бяха поставени и в другите комисии, не само в комисията на която съм Председател, остават на заден 
план.  Няма  нарушение  в  работата  на  комисията.  Използвам  случая  да  кажа,  че  другата  година, 
септември месец, когато стигнем до гласуване на критерии за следващия такъв кредит, ние като ОбС 
трябва  да  сме  малко  по-прецизни.  Не  говоря  за  самите  критерии,  а  за  самите  нива.  Всички  сте  се 
запознали с докладната и виждате, че при доста различни предложения от банките точките са едни и 
същи,  но  затова  вина  няма  комисията  която  е  обработвала  документите.  Нашата  комисия  разгледа 
своите решения и подкрепя докладната. 

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  на  Аспарухов.  Още  две  комисии  са  заявили 
положително  становище  по  докладната,  председателите  могат  да  вземат  отношение  ако  желаят.  Не 
виждам. Г-н Кмете, заповядайте.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател,у-ми дами и г-да съветници, благодаря първо на 
всички общински съветници, които разгледаха докладната в комисиите и които я подкрепиха. За нас 
това вече е почти стандартна докладна. Днес на практика приключи бюджетната 2007 г. за общините. 
Искам да ви кажа, че това е една възможност която дълги години използваме да работим в оперативен 
вид, малко по-добре. Българските общини приключват с доста просрочени задължение с 59.3 мил.лв., 
което е почти два пъти по-високо от 2006 г. По всяка вероятност аз няма сега  да ви представя подобен 
отчет, който ще ви представя следващия месец до 20.01. трябва да е готов. Последните два месеца бяха 
доста напрегнати ноември и декември, които стартирахме работата си в този мандат и се радвам, че за 
разлика  от  половината  областни  центрове  на  България  мисля,  че  ние  ще  приключим  една  добра 
кондиция и в добри условия за нова работа в следващата година. Искам да благодаря на всички хора, 
които ме подкрепиха в тези два месеца и те и на централно ниво, защото нямаше да завършим толкова 
добре  и на всички общински съветници и на цялата администрация, не само на Румен Ангелов, защото 
това беше доста напрегнат период, особено като се има в предвид в година на мести избори, за трети път 
българските общини приключват трудно бюджетните си години и този път това не направи изключение. 
Смятам че, това което има в критерии, които беше прието от предишния ОбС за да не повтарям онова, 
което  казаха  г-н  Йотински  и  г-н  Аспарухов  наистина  може  да  бъде  погледнато  и  прецизирано. 
Информацията която г-жа Маркова е дала на една от комисиите,  ние рядко сме прибягвали до този 
инструмент освен в доста извънредни ситуации и се надявам да не прибягваме до него, но трябва да 
бъде готов, защото по всяка вероятност следващия бюджет няма да можем да го приемем толкова рано, 
така че това е една добра презастраховка за всички изненади. Благодаря ви затова, че сте подкрепили и 
се надявам това което каза Аспарухов ако нещо се гледа по критерии то да бъде достатъчно рано, да 
мине достатъчно добре като процедура за да не се налага в последния момент на изтичащата година 
отново да коментираме подобен род неща.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Кмета. Ако има желаещи за изказване, моля. Не 
виждам. Преминаваме към процедура за прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са 
съгласни да бъдат прекратени разискванията по т.1 от Дневния, моля да гласуват с “за”

31 / 0 / 0
Приема се
Първите пет точки от Дневния ред се гласуват поименно. Преминаваме към поименно гласуване 
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Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова --------------- Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров -------------
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№21

На основание чл. 21, ал. 1, т. 10 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява  избора  на  ТБ  „Алианц  България”  АД  за  изпълнител  на  Обществената  поръчка  за 
получаване на кредитна линия за 2008 година.

ТОЧКА  ВТОРА:  08-01-190/18.12.07г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община Монтана, относно процедура за  приватизация на УПИ ІІ, кв.43, пл.№ 193 по плана на с. 
Винище, Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  обсъждане  на  точка  втора  от  Дневния  ред. 
Администрацията има ли нещо да допълни? Няма. Председателите на комисиите? Не виждам. Моля 
онези от вас, които искат да вземат отношение по този въпрос да заповядат. Не виждам. Преминаваме 
към гласуване, поименно  

 
Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова ----------------- Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова Въздържал се Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов Въздържал се Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров -----------------
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за
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29 / 0 / 2
Приема се

Решение
№22

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. На основание чл. 6, ал. 1 от ЗОС обявява общински нежилищен имот УПИ II, кв. 43, пл. № 193 
по плана на с. Винище за частна общинска собственост.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана да проведе процедура за преотреждане /изменение на 
план за регулация/ПР// на УПИ II, кв. 43, пл. № 193 по плана на с. Винище от “за здравен дом” в “за ОО” 
на основание чл. 134, ал. 1, т. 1 от ЗУТ.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението.

ТОЧКА  ТРЕТА:  08-01-191/18.12.07г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община Монтана, относно процедура за  приватизация на общински нежилищен имот.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  точка  трета  от  Дневния  ред.  Вносителите? 
Комисиите?  Не  виждам.  Моля  онези  от  вас,  които  искат  да  вземат  отношение  по  точка  трета  да 
заповядат. Крум Милетиев. 

Г-Н  КРУМ  МЕЛЕТИЕВ:  Г-н  Председател,  г-н  Кмете,  дами  и  г-да  общински  съветници, 
предложението  ми  е  чисто  технически.  Пълния  текст  на  Наредбата  е: “Наредбата  за  възлагане 
извършването на  дейности,  свързани  с  подготовката  за  приватизация  или  със  следприватизационен 
контрол,  включително процесуално  представителство”,  пропусната  е  думата  “извършването”,  това  е 
моето предложение да се допълни. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други, които искат да вземат отношение по въпроса? 
Става на въпрос за грешка допусната при изписването на пълния текст на наредбата. Мисля че, не е 
необходимо  да  го  гласуваме,  защото  е  законово  уредено.  Има  ли  някои,  които  желае  да  вземе 
отношение?  Не  виждам.  Тъй  като  беше  направено  едно  предложение,  ще  помоля  за  процедура  за 
прекратяване на разискванията.  Моля онези от вас,  които са  “за”  прекратяване на разискванията по 
точка трета от Дневния ред да гласуват

31 / 0 / 0
Приема се
В режим на поименно гласуване сме.  

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова ---------------- Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов Въздържал се Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров за Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров ----------------
Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

30 / 0 / 1
Приема се

Решение
№23

4



На основание чл. 3, ал. 3, т. 2 от ЗПСК, във връзка с чл. 5, ал. 5 от Наредбата за 
възлагане извършването на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 
следприватизационен контрол, включително процесуално представителство

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен имот представляващ обособена 
част от едноетажна масивна сграда със застроена площ от 171,51 кв.м., от северната част на сградата - 
пл. №65, представляваща – фурна с работни и сервизни помещения.

2.  Упълномощава  Кмета  на  Община  Монтана  да  извърши  всички  действия,  необходими  за 
изготвяне на  правен анализ и  приватизационна оценка на обекта  чрез  пряко договаряне по реда  на 
Наредбата за възлагане извършването на дейности, свързани с подготовката за приватизация или със 
следприватизационен контрол, включително процесуално представителство.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението.

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА:  08-01-193/18.12.07г.Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно запазване на строежи с временен устройствен статут, изградени по реда 
на отменената ал.4 на чл.120 от ППЗТСУ, върху земя - общинска собственост.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  точка  четвърта  от  днешния  Дневния  ред. 
Вносителите имат ли нещо допълнително? Нямат. Председателите на комисиите? Не виждам. Моля за 
изказване. Също не виждам дали заявки за изказвания. Преминаваме към поименно гласуване.

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова ------------------ Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за

Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за

Диман Костадинов за Павел  Цочев за

Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за

Златко  Тодоров за Светлин Николов за

Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за

Ивайло  Петров за д-р Тодоров -----------------

Иван  Славчов за Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№24

На основание § 17, ал. 1 от Преходните разпоредби на Закона да устройството на 
територията  и  чл.  21,  ал.  1,  т.  8  от  Закона  за  местното  самоуправление  и  местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1.  Запазва на основание § 17,  ал.  1  от Преходните разпоредби на Закона за устройството на 
територията по приложения списък – Приложение № 1,  одобрен от Кмета на общината изградените 
строежи по реда на отменената ал. 4 на чл. 120 от ППЗТСУ с временен статут, като удължава срока на 
договорите с наемателите на тези обекти до 31.12.2008 година.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение.
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ОЧКА ПЕТА: 08-01-194/20.12.07 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно частична корекция-вътрешна компенсирана промяна на поименните списъци 
за  капиталови  разходи  финансирани  от  Собствени  бюджети  средства,  Преходен  остатък  и  от 
Специален фонд за инвестиции – “Приватизация” през 2007 г.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  точка  пета  от  днешния  Дневния  ред. 
Вносителите  имат  ли  нещо  допълнително?  Нямат.  Председателите  на  комисиите?  Не  виждам.  Г-н 
Йотински желае да вземе отношение.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-жи и г-да, комисията по Бюджет и финанси разгледа подробно 
предложението на Кмета на общината за извършване на тези частични корекции. Ние смятаме, че това е 
една  положителна  стъпка  особено  добро  впечатление  прави  таблица  №4,  където  допълнителните 
средства от Министерството на финансите са значително завишени. Комисията по Бюджет и финанси 
реши да подкрепи направеното предложение от Кмета на общината, като  му пожелаваме да генерира 
нови идеи и за в бъдеще за увеличаване на средствата. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Моля онези от вас, които желаят да вземат отношение по точка 
пета от днешния Дневен ред. Не виждам. В режим на гласуване, прекратяване на разискванията тъй като 
имаше становище от г-н Йотински. Моля онези от вас, които са “за” прекратяване на разискванията да 
гласуват

29 / 0 / 0 
Приема се
Поименно гласуване

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова ------------------- Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев за
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов Въздържал се Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев за
Златко  Тодоров Въздържал се Светлин Николов за
Ивайло  Георгиев за Станислав Станоев за
Ивайло  Петров за д-р Тодоров -----------------
Иван  Славчов Въздържал се Тодор  Тодоров за
Иво  Гигов за Христо  Кастрев за
Иво  Иванов за Цветко  Цветков за
Ивета  Станкова за

28 / 0 / 3
Приема се

Решение
№25

На основание чл. 21 т. 6 от ЗМСМА и чл. 18 от Закона за общинските бюджети

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Приема предложената частична корекция - вътрешна компенсирана промяна на Списъка на 
капиталовите разходите финансирани със средства от Специален фонд за инвестиции - “Приватизация” 
през 2007 г. съгласно Приложение № 1.
2. Приема предложената частична корекция на поименните списъци за капиталови разходи финансирани 

от преходен остатък  и собствени бюджетни средства през 2007 г.  съгласно Приложение № 2 и 
Приложение № 3. 

3. Приема получените Целеви средства за капиталови разходи от Министерството на Финансите 
да бъдат разпределени съгласно Приложение № 4. 
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4. Възлага на Кмета на Общината да извърши промени по бюджета на общината за 2007 г. за 
покриване преразходите по обективни причини от икономии по целия бюджет.

5.  Възлага на Кмета на Община Монтана да отрази промените по т. 1, т. 2, т. 3 и т. 4.

ТОЧКА  ШЕСТА:  08-01-192/18.12.07г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община  Монтана,  относно  молба  от  Иван  Борисов  Първанов  за  опрощаване  на  данъчни 
задължения – данък сгради и такса битови отпадъци.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  точка  шеста  от  днешния  Дневния  ред. 
Вносителите? Председателите на комисиите? Г-жа Валерия Тодорова, заповядайте.

Г-ЖА  ВАЛЕРИЯ  ТОДОРОВА:  Комисията  по  Молби  разгледа  подробно  събраната 
информацията  от  Общинска  администрация  и  подкрепя  напълно  докладната  записка.  Молителя  не 
живее сам в жилището, повече хора живеят, има допълнителни доходи и затова смятаме че докладната 
записка следва да бъде подкрепена. Правото на собственост на жилище е право и е задължение да си 
плаща данъчните задължения и такса битови отпадъци.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря  на  Тодорова.  Някой  друг,  който  желае  да  вземе 
отношение има ли? Тъй като в решението е записано погрешно името защото става въпрос за г-н Иван 
Борисов Първанов, а не за Иван Борисов Иванов. Тази корекция да се счита за направена като такава. 
Валтер  Аспарухов  предлага  прекратяване  на  разискванията.  Моля  онези  от  вас,  които  са  “за” 
прекратяване на разискванията да гласуват

31 / 0 / 0
Приема се
Обикновено  гласуване.  Моля  онези  от  вас,  които  са  “за”  така  направеното  предложение  за 

решение да гласува
31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№26

На основание т. 2 от преписка № 94-01-630/03.10.2007 г. на Администрацията на 
Президента и във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА

 Общински съвет - Монтана
Реши:

Изразява мнение да не се опрости данъчното задължение на г-н Иван Борисов Първанов. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Валтер Аспарухов, заповядайте. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Имам предложение преди последната точка да запозная ОбС с две 

благодарствени писма.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Като Председател на група съветници имате такава възможност. 
Г-Н  ВАЛТЕР  АСПАРУХОВ:  У-ми  колеги,  на  20.12.2007  г.  в  тази  зала  се  проведе  един 

информационен семинар във  връзка  със  структурните  фондове  на  европейския  съюз  по  оперативна 
програма „Развитие на човешките ресурси”. Това беше проведено под патронажа на Председателя на 
ОбС и  под егидата  на  г-жа  Маруся  Любчева.  Искам да  ви  запозная,  имам това  удоволствие,  с  две 
благодарствени писма от нея. Едното е до Председателя на ОбС – Монтана /Четене на благодарствените 
писма/. Втория поздравителен адрес е до г-н Кмета на Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за поздравленията. Трябва да ви кажа, че всички онези 
които положиха усилия като организатори, това бяха Диман Георгиев и Валтер Аспарухов, а и хората, 
които присъстваха на този семинар за в бъдеще се надявам, че  ще бъдат повече,  както и общински 
съветници,  защото това са  интересни въпроси,  които касаят  нашата работа  през  следващите  четири 
години.

ТОЧКА СЕДМА: Питания

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  От предишната сесия има писмени отговори и ще помоля тези 
които са ги поставили да изразят своето отношение дали са доволни от това, което им е отговорено. 
Ивайло Георгиев заповядайте,

Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Председател, ставаше дума за питане към г-н Кмета на 
общината за изграждане на клуб на пенсионера в жк.”Пъстрина”. Частично съм доволен от отговора, в 

7



такъв смисъл, че изразявате одобрение към изграждане на клуба. За съжаление не виждам срок в който 
това ще стане, затова съм частично удовлетворен. Надявам се в следващите 3-4 месеца ще има развитие.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКАВ: Г-н Председател, г-н Георгиев видели сте текста, който е написан там, 
знаете за какъв строеж и за какъв статут става на въпрос. Предполагам, че с приемането на бюджета 
2008 г. този въпрос ще бъде поставен. Надявам се да стане.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви. Г-н Аспарухов, Вие ще вземете ли отношение?
Г-Н  ВАЛТЕР  АСПАРУХОВ:  У-ми  колеги  моето  питане  беше  във  връзка  със  Закона  за 

изменение и допълнение на ЗМДТ. Като цяло отговора, който ми е даден ме удовлетворява, наистина 
съгласно §18 срока е 29.02.2008 г. има необходимия период от време. В самия отговор е записано нещо 
друг, че ние ще приемем Наредбата за местите данъци преди гласуването на бюджета, за да може да се 
засече приходната част в бюджета.  Така че, наистина има период от време, така и администрацията 
трябва да побърза за да не ни предостави вариант, който да коментираме, защото във времето наистина 
ще бъдат много нагъсто нещата. Искам да споделя последното изречение, че данъчните задължения не 
се събират по-рано от месец март, значи има хора които си плащат и по-рано. Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. От администрацията ще коментирате ли? Няма. Моля 
за нови питания към Кмета на Община Монтана. Трябва да споделя, че няма такива питания поставени в 
писмен вид в ОбС. Има ли други питания към Кмета на Община Монтана? Иван Славчов.

 Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Г-н Кмете,  моето питане е във връзка със снегопочистването на най-
натоварените булеварди в града. Днес не се забелязаха коли на фирма “Чистота”, които да почистват. 
Същото е и по отношение на тротоарите на центъра. В чл.11 в Наредбата е записано какви мерки трябва 
да се предприемат, но нищо не се прави до момента. За в бъдеще ако може да се предотврати това нещо.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-н Славчов, в така наречените почивни дни след 
Коледа  имаше  график  на  всички  звена,  които носят  отговорност  в  тази  част  за  снегопочиственото. 
Нямаме прекъсване на графика.  Трябва да ви каже,  че  вчера на територията на общината станаха и 
няколко катастрофи особено по Е79 в това число и в града вътре, за радост без увреждания на хора, но с 
доста сериозни ПТП. Искам да ви кажа че общината е осигурила допълнително каквото е необходимо на 
органите на РПУ за да могат да си направят и те графиците. Допълнително сме увеличили лимитите за 
този период. Същото важи и за снегопочистването. Нощес последната проверка беше в 02.00 ч. всичките 
трактори и всичкото което го има като техника е работило и е почистено през нощта и повечето хора 
които са по график това нещо го правят. Подобни графици разписах и за следващите почивни дни. Тъй 
като тогава също се очакват валежи. Поради тази причина днес също минаха колите, но по-голямата 
част от това нещо беше направено през нощта. Благодаря ви за напомнянето, има се в предвид, надявам 
се да не изпуснем ситуацията.  Всичко онова,  което го имаме по зони и по график се стараем да го 
изпълняваме.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ:  Въпроса не беше дали е направено или не е направено, аз знам, че е 
направен график за снегопочистването. След 18,00-19,00 ч. започва замръзване и в 02,00 ч. като минат 
снегорините нищо не правят. Не може ли да се чисти през деня?

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ:  Г-н  Председател,  г-н  Славчов  в  делничен  ден има  нещо,  които  е 
трудно по основните артерии да бъдат направени. Количествата сол, които се хвърлят в момента са 
повече отколкото пясъка. Аз знам, колко струва да изхвърлиш 450 т. пясък и после да започне другата 
организация по почистването. Всичко възможно се прави в тази част, вече изкарахме един снеговалеж в 
предходните дни, мисля че ще се справим и в тази ситуация и да не пречим на гражданите. Благодаря ви 
имаме го в предвид.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на общината има ли? У-ми дами и г-да, 
като  знаете  предстоят  новогодишни  празници.  Всички  сте  се  подготвили  за  тях,  така  и  ние 
председателите сме се подготвили така  че заповядайте в барчето на спортния информационен център. 
Искам да ви пожелая на вас и на вашите семейства много успехи през новата 2008 г. във всяко едно 
начинание.  

Заседанието бе закрито в 16,00 часа

Протоколчик:………………….
    /Мария Петрова/       Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/
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